
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 

dňa 21. februára 2023 

 

Prítomní: Mgr. art. Miroslav Kisty, Mgr. Jaroslav Čúrny, Ing. Filip Kaľavský, Ing. Eva Muchová, Mgr. Eva 

Bučková, Mgr. Michal Korpa, Ján Paľo, Mgr. Erika Šimková 

Program:  

1. Stretnutie s organizáciami, ktoré zastrešujú a vytvárajú podmienky pre hudobnú sféru kultúry 

v meste Michalovce – podanie informatívnej správy o ich fungovaní (Freedom, Nostalgia garden, 

Air Pop a ďalší.). 

2. Informatívna správa o stretnutí s „tretím sektorom“. 

3. Informatívna správa o Pláne obnovy mesta a obcí v okolí mesta Michalovce. 

4. Všeobecné zhodnotenie súčasného stavu kultúry a kultúrnych podujatí na území mesta. 

5. Prerokovanie návrhov, pripomienok a nápadov k zlepšeniu vzájomnej spolupráce a súčasného 

stavu kultúry v meste Michalovce.  

6. Diskusia s predstaviteľmi kultúrnych inštitúcií. 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Mgr. art. Miroslav Kisty. Za neúčasť na komisii sa ospravedlnili JUDr. 

Tímea Sotáková, a PhDr. Ján Hakoš. V úvode prítomní členovia odsúhlasili zmenu programu rokovania, 

bod 3 Informatívna správa o Pláne obnovy mesta a obcí v okolí mesta Michalovce sa z dôvodu 

neprítomnosti J. Sokologorského vypustí.  

 

Rokovanie 

1. Stretnutie s organizáciami, ktoré zastrešujú a vytvárajú podmienky pre hudobnú sféru kultúry 

v meste Michalovce – podanie informatívnej správy o ich fungovaní (Freedom, Nostalgia garden, 

Air Pop a ďalší.) 

- Nostalgia garden: informoval M. Solenský – podujatia robia iba v teplých mesiacoch, od mája do 

augusta, dominantné podujatie je letné kino, robievajú aj koncerty, michalovská hudobná scéna, aj 

iné, ďalšia aktivita – vedomostné kvízy, herné dni (stolové spoločenské hry), divadelné predstavenia, 

pouličné divadlo, prednášky, robia cca 50 akcií ročne. Deklaroval záujem zapojiť sa svojimi akciami do 

aktivít kultúrneho leta v gescii mesta Michalovce. Predstavil inšpiráciu z mesta Nitra – letná terasa 

vopred nahlási organizovanie kultúrnej akcie a za daný mesiac neplatí mestu nájom, pritiahne to do 

mesta ľudí a motivuje majiteľov.  

- Freedom: informoval F. Kaľavský – funguje 13 rokov, za ten čas zorganizovali viac ako 400 kultúrnych 

podujatí, pripravujú 2 nové formáty, v pláne spustiť v priebehu 1 – 2 mesiacov, pôjde o oblasť 

vzdelávania. Počas leta Freedom pre vysoké teploty v interiéri podujatia veľmi nerobí, skôr fungujú 

počas šk. roka. Potvrdil záujem zapojiť sa do aktivít kultúrneho leta v gescii mesta. 

- AirPop Studio: informoval R. Hvostaľ – štúdio bolo vybudované v r. 2018, najprv ako nahrávacie 

hudobné štúdio, neskôr dobudovali klubový priestor, mesačne robia 3 – 4 akcie, venujú sa podcastom, 

hudobné koncerty kapiel, miestne aj zo západného Slovenska, ambícia priniesť do Michaloviec aj 

známejšie, rádiové, ktoré doteraz účinkovali max. v Košiciach, lebo ďalej na východ už nemali vhodný 

priestor. Fungujú mimo leta, september – jún. Majú ochotu aj možnosti zapojiť sa do kultúrneho leta 

v gescii mesta. 

- Jack Pub: bol prizvaný M. Tomko, zasadnutia komisie sa nezúčastnil, predseda komisie tlmočil, že 

počas leta sa venujú prioritne amfiteátru na Šírave. 

2. Informatívna správa o stretnutí s „tretím sektorom“. 



-  Predseda komisie informoval o stretnutí s M. Molnárom a M. Hlohinom, myšlienka zriadiť pamätné 

izby v častiach mesta, využitie aj v školstve na žiacke exkurzie. Do aktivít kultúrneho leta v gescii mesta 

majú záujem zapojiť sa aj iné organizácie, Zemplínsko-užská hradná cesta, Senianske rybníky, viaceré 

folklórne kolektívy aj zo Sobranecka. 

- Deklarovali ambíciu prepojiť cestovný ruch a kultúru v Michalovciach. 

4. Všeobecné zhodnotenie súčasného stavu kultúry a kultúrnych podujatí na území mesta. 

- Predseda komisie vyjadril názor, že kultúrne podujatia nepatria do športovej haly a treba hľadať 

podmienky pre dôstojnejšie, lepšie fungovanie 

5. Prerokovanie návrhov, pripomienok a nápadov k zlepšeniu vzájomnej spolupráce a súčasného 

stavu kultúry v meste Michalovce.  

- Členovia komisie sa zhodli, že v oblasti športu aj školstva existujú ocenenia za úspechy, iba oblasť 

kultúry ako taká nemá vlastné špecifické ocenenie, vlastné fórum. 

6. Diskusia s predstaviteľmi kultúrnych inštitúcií. 

- P. Solenský nadniesol otázku možnosti ubytovávať hudobných hostí v priestoroch Zlatého býka. 

Z diskusie vyplynulo, že tieto priestory by hosťujúci interpreti odmietli z dôvodu požiadaviek na vyšší 

štandard ubytovania. 

- P. Muchová predniesla prosbu folklórneho súboru Močaranka, aby ich viac zapájali do aktivít 

a podujatí mesta Michalovce. 

 
 

Mgr. art. Miroslav Kisty  
predseda komisie  

Zapísala: Mgr. Marcela Andréová  


